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OBVESTILA ČZS

Nova slovenska čebelarska 
oblačila za prosti čas

V tajništvu ČZS že sprejemamo 
prednaročila za povsem novo kolek
cijo čebelarskih oblačil za prosti čas 
s 15odstotnim popustom na redne 
cene. Dobava bo mogoča od marca 
2017 naprej, in sicer na ApiSloveniji 
v Celju. Naročila sprejema ga. Dimc: 
041/370 409, barbara.dimc@czs.si.

Tajništvo ČZS

Artikel Cena v 
EUR z 
DDV

Cena v EUR s 
15-odstotnim 
popustom ob 
prednaročilu

polo majica 
(moška in 
ženska)

18,30 15,60

majica (moška 
in ženska)

15,30 13,00

vetrovka 
(moška in 
ženska)

60,70 51,60

kapa 7,9 6,7

Predstavitev Mateja Mandlja 
– novega tajnika ČZS

S koncem minulega leta se je upoko
jil dozdajšnji dolgoletni tajnik Čebelar
ske zveze Slovenije g. Anton Tomec. Na 
delovno mesto tajnika sem bil kot naj

primernejši kandidat izbran na pod
lagi javnega razpisa, ki je bil v začetku 
novembra objavljen na spletni strani 
ČZS in na Zavodu za zaposlovanje. 

Naj se na kratko predstavim. Doma 
sem iz Občine Ivančna Gorica, v tem 
kraju pa sem tudi obiskoval Srednjo 
ekonomsko šolo. Študij sem nadaljeval 
na Fakulteti za upravo v Ljubljani, kjer 
sem diplomiral z diplomsko nalogo o 
okoljevarstvenih organizacijah, končal 
pa sem ga z magistrskim delom, kate
rega osrednja tema je bila kakovostna 
shema SMGO. Največ delovnih izku
šenj sem si pridobil z delom na terenu, 
saj sem približno leto in pol z lastniki 
zemljišč sklepal služnostne pogodbe 
za optično omrežje, zadnje leto pa sem 
delal kot komercialist na terenu.

Zdaj že sedmo leto uspešno čebela
rim s približno 40 čebeljimi družina
mi v nizko nakladnih 2/3 LRpanjih ali 
tako imenovanih Farrarjevih panjih. 

Pri svojem čebelarjenju dajem pred
nost predvsem kakovosti pridelkov. 
Čebele od vsega začetka zdravim iz
ključno z organskimi kislinami, med 
pa pridelujem v deviškem satju. Leta 
2012 sem se vključil v kakovostno she
mo SMGO, s pomočjo katere sem po
sodobil svoje čebelarstvo. Kmalu sem 
začel svoj med prodajati po višji ceni. 
Leta 2014 sem pridobil nacionalno po
klicno kvalifikacijo čebelar/čebelarka. 
Odkar čebelarim, sem dejavno vklju
čen tudi v domače Čebelarsko društvo 
Krka in Zagradec, v katerem opra
vljam delo tajnika društva.

Poleg družine mi v življenju največ 
pomeni čebelarstvo. Sprejetje na de
lovno mesto tajnika ČZS jemljem kot 
veliko odgovornost do vseh slovenskih 
čebelarjev in čebelarstva nasploh. To 
delo bom opravljal z velikim zanima
njem in iskrenim veseljem. 

Naj medi!

Matej Mandelj, mag. upr. ved,  
tajnik ČZS
041/337 854
matej.mandelj@czs.si

jenjem čebelarstva. Nekatere ovire v 
sami tehnologiji namreč preprečujejo 
učinkovito čebelarjenje z več družina
mi, še posebej če čebelarimo ob redni 
zaposlitvi. Roman Košale nas bo pou

čil, kako zelo pomembne so promocije 
oz. predstavitve pridelkov in izdelkov, 
ki jih tržimo.

Na koncu bomo imeli priložnost 
prisluhniti še predsedniku Zveze 

evropskih poklicnih čebelarjev Wal-
terju Haefekerju, ki bo govoril o poti 
do idealnega zdravljenja varoze.

Vlado Auguštin, svetovalec JSSČ

Šole in vrtci bodo letos 
dobili sadiko lipe in 
semena sončnic!

Že pred časom smo se s pristojni
mi v Semenarni Ljubljana dogovorili, 
da bodo leta 2017 vsem šolam in vrt

cem podarili semena sončnic, zdaj pa 
smo se tudi s pristojnimi v Zavodu za 
gozdove Slovenije dogovorili, da jim 
bodo zagotovili še sadike lipe. Semena 
sončnic in sadike lipe bomo šolam in 
vrtcem razdelili spomladi, najpozneje 
do dneva Zemlje 22. aprila. Ob tej pri
ložnosti bodo šole in vrtci prejeli tudi 

izobraževalna gradiva o pomenu me
dovitih rastlin in pomembnosti njiho
vega sajenja. V imenu ČZS se Seme
narni Ljubljana in Zavodu za gozdove 
Slovenije zahvaljujem za sodelovanje 
pri tem projektu.

Boštjan Noč, predsednik ČZS


